
PROTOKÓŁ NR 21/17

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

które odbyło się 27 października 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00, zakończenie o godz. 15:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji: 

1. Zofia Ujma - Przewodnicząca komisji,

2. Krystyna Konieczna

3. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 

1. –-------------

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Zapoznanie się z pismem mieszkańca na temat braku odpowiedzi z U.M. na pismo, jakie wystosował.

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie posiedzenia.

Ad 1 Po otwarciu posiedzenia, komisja zatwierdziła porządek.

Ad  2  Radni  dokładnie  prześledzili  na  podstawie  dostarczonych  im  dokumentów,  przebieg

postępowania administracyjnego, pisma mieszkańca Kowar z ul. Łomnickiej. 

Według  członków  komisji  mieszkańcowi  należało  odpisać  na  pismo,  które  złożył  w  czerwcu

przynajmniej  w ciągu miesiąca. Według urzędników została udzielona odpowiedź ustna, która jest również

wiążąca.

Aby  wyjaśnić  sytuację  do  końca,  komisja  zbierze  się  jeszcze  raz  z  udziałem  zainteresowanego  i

urzędnika, który udzielił odpowiedzi ustnej.

Ad  3.  W  sprawach  różnych  ustalono  o  podjęciu  działania  analitycznego  w/s  przebiegu

administracyjnym pism od mieszkańców Kowar do U. M.

Ad 4. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Rewizyjna zwraca się z zapytaniem do urzędnika kompetentnego i odpowiedzialnego za udzielanie

odpowiedzi (ustnej), Panu, który zwracał się o odpowiedź „wyczerpującej” informacji na temat warunków

otrzymania tego rodzaju pożyczki. Dotyczy to wymiany ogrzewania na paliwo ekologiczne. Mieszkaniec złożył

pismo 23.06.2017, a nie doczekał się odpowiedzi aż do listopada 2017 r.

Komisja Rewizyjna zorganizuje jeszcze jedno posiedzenie z udziałem zainteresowanego mieszkańca z

ul. Łomnickiej i urzędnika odpowiedzialnego za udzielenie odpowiedzi.



2.  Komisja Rewizyjna R. M. informuje Panią Burmistrz, że zgodnie z planem pracy komisji dokona oceny i

analizy  sposobu  postępowania  administracyjnego,  dotyczącego  rozpatrywania  pism  mieszkańców  Kowar,

które wpłynęły do U. M. w okresie pierwszego półrocza 2017 r.

O terminie tego działania powiadomimy Panią Burmistrz.

Protokołowała      Przewodnicząca Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                         Zofia Ujma


